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SKOLEBESTYRELSEN 

Møde i skolebestyrelsen  
10. juni 2025 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 
Bemærk, at mødet starter kl. 17. Der serveres mad fra 16.45 

 

Deltagere: Pia Thymann-Donslund, Jim Zacharia, Joan Mortensen, Nadia Christensen, 

Maria Dinesen, Gitte Buchholt, Mette Warming, Marlene Bøgh, Rie Sørensen, Heidi Bertelsen, 

Helle A. Høffner og Henriette Rask + Stine og Signe (elevrådet) 

 
Afbud: Gitte, Rie 

 

Referat:  

Punkt Art  
1. Godkendelse af 

referatet 
5 min Mette laver forældrereferat af dette møde 

 

2. Nyt fra elevrådet 10 min 

17.05 
 

Vellykket elevrådsdag den 25. april. 

Nyt tiltag: ”Læsning på folkebiblioteket”, 
hvilket er blevet taget godt imod. 
Valg til elevrådet for skoleåret 2025-26 

foretages før sommerferien. 
 

3. Retningslinjer 
for ”Bad efter 

idræt ”- 
evaluering af 
prøvehandling i 

foråret og forslag 
til fremtidige 
procedure 

20 min 
17.15 

O+D+B 

Orientering ved ledelsen om, hvordan det er 
gået med prøvehandlingen, at eleverne kan 

fritages for bad, når idræt ligger sidst på 
dagen.  
Evalueringen blandt idrætslærerne viser, at 

deltagelse i idræt er blevet forbedret. 
Ønske/forslag fra idrætslærerne om, at 
nedenstående er gældende for idræt, som er 

placeret sidst på dagen: 
 

Elever i 6.-9. klasse vælger selv, om de bader 
Der er en fælles afslutning for alle efter, der 
har været mulighed for at tage bad. 
 
Forslaget bakkes op af bestyrelsen og 

indskrives i skolens retningslinjerne for ”Bad 
efter idræt”: 
 

Der vil være et øget fokus på, at opbakning og 
indsats for, at badning efter idræt tages op i 
årgangsteamene. 

Ligeledes tages badning efter idræt tages op 
ved forældremøderne. 

 

4. Ny struktur for 

afholdelse af 
forældremøder 

O 

17.35 
15 min 

Ledelsen fremlægger plan for strukturen 

for forældremøder i det kommende år. 
 
Forældremøderne placeres på de samme 

tidspunkter i hver fase. 
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For 0. årgang deltager bestyrelsen fra 
skoleåret 2025-26 i ”morgenkaffemødet” 

første skoledag og ikke i forældremødet 
før sommerferien. 
  

 

5. Drejebog til 

bestyrelsen 
(deltagelse ved 
forældremøder) 

D+A+B 

20 min 
17.50 

 

Forslag til oplæg ved ledelsen 

 
Beslutning om, at bestyrelsen kommer 
ind på nedenstående: 

 
Præsentation af ordensregler 
Læsning hjemme og forventninger fra 
skolen 
Det gode liv og forventninger fra skolen 

 
Søvn tages med som en del af ”det gode 
liv”.  

Aftalt, at der i forhold til aldersgruppe 
differentieres i antallet af kilometer, det 

forventes, børnene kan gå. 
Forslag om, at bestyrelsen under 
punktet omkring det gode liv, får italesat, 

hvad skolen gør for at fremme bevægelse 
hos eleverne. 

Forslag om, at betegnelsen ”det gode liv” 
bliver forklaret. 
 

Datoerne for forældremøderne sendes 
ud, når de er endelig fastlagt. 
 

6. Skemaer 25-26 O+D 
25 min 

18.10 

Ledelsens prioriteringer forud for 
skemalægningen og eksempler på skemaer 

fra hver fase blev fremlagt.  
 

Der vil være mulighed for, bestyrelsen kan få 
tilsendt alle skemaer, hvis det ønskes. 
 

7. Styrkelse af 
dansk og 

matematik 

O 
30 min 

18.35 

Jf. Folkeskolens kvalitetsprogram skal 
der ske en styrket indsats i dansk og 

matematik.  
Lokalt implementeres indsatsen ved 

udvidelse af læsebåndet, hvor der 
årgangsvis laves en årsplan for båndet. 
Der oprettes kursusfag i dansk og 

matematik. Undervisningen i kursus-
fagene vil foregå på kompetencedif-
ferentierede hold, hvilket skal være med 

til at sikre, at alle elever får passende 
med faglige udfordringer. De fagligt 

stærkeste elever ønsker vi at have et 
skærpet fokus på. 
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8. Evaluering af 
bestyrelsesmøde

rne 

D 
15 min 

19.05 

God overensstemmelse mellem indhold, 
hyppighed og varighed af møderne.  

Den nuværende mødestruktur fortsætter 
i det nye skoleår; dog lægges en kort 
pause ind i løbet af mødet. 

 
Godt, at forældrereferent er valgt på 
forhånd. 

 
Det er en udfordring at nå de punkter, 

som er noteret under ”kommende 
punkter” og som ikke er akutte. 
 

Forældrereferaterne øger bestyrelsens 
synlighed; herunder over for nye 
forældre. 

 
Det blev foreslået, at evaluering af 

bestyrelsesmøderne næste år foretages 
ved mødet i april, og udkast til årshjul 
for bestyrelsesmøderne sendes ud forud 

for mødet i juni. 
 

Positive tilkendegivelser fra elevrådsre-
præsentanterne med en oplevelse af at 
blive lyttet til. Elevrådet oplever at have 

reel indflydelse, dels i forbindelse med 
henvendelser til ledelsen og dels ved at 
blive lyttet til af bestyrelsen. 

 

9. Planlægning af 

bestyrelsesmøde
r for det 

kommende år 

O+B 

15 min 
19.20 

Forslag til årshjul for bestyrelses-

møderne for skoleåret 2025-26 blev 
vedtaget. 

 
 

TAK FOR I DAG TIL ELEVERNE 
10. Nyt fra: 

o SFO  
o Personalet 
o Ledelse 

o Forældre 

O 

20 min 
19.35 

SFO: 

De 2 nye 0. klasser er blevet frigivet og 
udsendt via Aula. 
Mini Royal Run har netop været 

gennemført i SFO 
Afslutningsfest for 3. årg. 

Socialt arrangement for personalet i 
forbindelse med afslutning af skoleåret 
og førskoleperioden. 

SFO kommer på AULA i det nye skoleår. 
 
Personalet: 

Mange aktiviteter; herunder: 
Vellykket indskolingsfest  

9. årgang er til prøve. Flere elever kom-
mer på skolen og er i studiegrupper 



 

Pia Thymann-Donslund, formand 

8. årgang skal til valgfagsprøve i indevæ-
rende uge. 

 
Ledelsen: 
Rigtig god sidste skoledag den 23. maj 

for 9. årgang. 
Dimission onsdag den 25. juni, hvor 
bestyrelsen er velkommen. Pia holder 

tale. 
Forældremøde kommende 0. årgang 

Ansættelse af 2 nye lærere 
 
Forældre: 

Positive tilkendegivelser til SFO fra 
forældre til førskolebarn. Kæmpe ros til 
personalet i SFO. 

 

11. Evt.  5 min 

19.55 

Spørgsmål om muligheden for, at 9. 

årgang er i skole i prøveperioden.  
Ikke muligt, men generelt er eleverne 

gode til at benytte sig af muligheden for 
at arbejde/forberede sig til prøverne på 
skolen. 

 
Udfordringer med brug af puff-barer er 
rykket ned i indskolingen. Information 

m.v. om alvoren og sundhedsrisikoen 
ved brug af puff-barer er sendt ud til 

forældre. 
 
Forældrespørgsmål omkring elevfravær i 

Vejen Kommune; herunder Rødding 
Skole. Fravær på lands- og kommune-

niveau kan ses på: 
https://uddannelsesstatistik.dk/pages/
grundskolen.aspxlandsplan 

  
På landplan er elevfraværet steget efter 
coronaårene. 

 
Der bliver lavet lokale trivselsindsatser 

m.h.p. at mindske elevfraværet. 
 

Kommende punkter 
 
 

 o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

25/26 

o Principper 

o Skolemad. Vi ser mange muligheder i at finde 

en ordning, men p.t. har vi parkeret denne, 
da vi ikke har ressourcer til at gå ind i det. Vi 

vil gerne sammen med bestyrelsen forholde 

os til det i det nye skoleår 

o Forventning til skole-hjem-samarbejdet: Kan 

vi forebygge og tage ting i opløbet. 

Skal vi have lavet et actioncard, hvis 

https://uddannelsesstatistik.dk/pages/grundskolen.aspxlandsplan
https://uddannelsesstatistik.dk/pages/grundskolen.aspxlandsplan
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konflikter opstår? 
 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 

Venlig hilsen Pia Thymann-Donslund 
 

 
 

 
 


